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Eind maart lag onze aak weer op zijn plek in Den Oever en gingen de aakavonden op de 
donderdagavond weer van start. Nuttige avonden, want er wordt dan heel wat afgepraat 
reilen en zeilen van  de aak, op het “pietluttige” af de zeilen afgesteld om zoveel mogelijk 
rendement te verkrijgen tijdens t zeilen en op tijd ontwijken van groene en rode tonnen. 
Dit jaar zelfs een echte ManOverBoord-oefening, waarbij Henk zich op elegante wijze 
van boord liet vallen en de overige opvarenden zich prima weerden en de drenkeling met 
opgeblazen zwemvest rap aan boord takelden.  
De eerste, op 25 mei geplande ledenvaardag, moest helaas worden afgelast vanwege 
geen belangstelling… 
 
De langste dag van afgelopen jaar, 21 juni, bleek een prachtige datum voor een 
droogvaldag. Met een negen passagiers werd naar onze bekende droogvalplek gevaren 
en hadden we heerlijke dag. Helaas waren er op de terugweg wel problemen met de 
motor, maar gelukkig kon dat verholpen worden. Sommige passagiers vonden het wel 
wat extra cachet hebben, anderen vonden het toch wel wat spannend. 
 
De jaarlijkse Oostwal Botterwedstrijd in Kampen vonden plaats van 28 tot 30 juni. Op de 
dag van de wedstrijd bleken beide accu’s leeg te staan. Heel vervelend om op zo’n 
moment niet met passagiers te kunnen uitvaren. Nadat de accu’s aan de oplader waren 
gezet, is de aak, in overleg met de organisatie, nog dezelfde dag teruggevaren naar Den 
Oever. Daar zijn beide accu’s inmiddels vervangen.  
 
De West-Friese Waterweken in Medemblik waren van 12 t/m 14 juli en ook daar was de 
aak weer aanwezig. 
Op 20 juli en 3 augustus waren er droogvaldagen gepland. Tijdens beide tochten hadden 
we prachtig mooi weer. We hadden het maximale aantal passagiers. Het is altijd weer 
een prachtige ervaring en bij terugkomst in de haven dankbare passagiers met de 
boodschap dat ze volgend jaar weer komen.  
 
We hadden een chartervaart op 11 augustus. 
De laatste droogvaldag viel op 19 augustus. Het viel op dat onze oester-/mosselbank 
aanzienlijk  verkleind was en dat er veel minder schelpdieren te vinden dan voorgaande 
jaren. Nu verplaatsen zulke banken zich nog wel eens. Door zwaar stormweer worden 
stukken bank losgeslagen en die zetten zich soms weer op een andere plek vast. Ook t 
mosselzaad valt over het gehele Wad en daaruit ontstaan soms weer nieuwe banken. 
En gelukkig is dat ook te zien op diverse plaatsen langs het Wieringer- en Amsteldiep. 
 
De Flora- en Visserijdagen van 23 – 26 augustus waren wederom een groot succes. Dit 
doen we in goede samenwerking met de WR4 en WR60. We hebben op beide dagen 
continu met alle drie de schepen rondvaarten kunnen maken. Het leverde een mooi 
bedrag op. 
 
Van 12 t/m 14 september de Botterdagen in Elburg. Prachtig weekend, waarbij er op het 
scherpst van de snede werd gezeild. Helaas moesten we een goede klassering laten 
varen, omdat één van de passagiers plots met privéproblemen te maken kreeg en wij 



uiteraard de wedstrijd staakten. 
 
Op 21 september stond een ledenvaardag gepland. We hadden wederom te weinig 
aanmeldingen, waarna René besloot een mailbericht rond te sturen om er nogmaals op 
te wijzen dat men met de aak een vaartocht kan maken. Dat leverde veel reacties, zelfs 
een wachtlijst. Uiteindelijk hebben we met een volle aak een prachtige tocht kunnen 
varen. Volgens Egbert de mooiste zeiltocht van dit jaar.  
We hadden op 29 september een asverstrooiing.  
 
Op voorspraak van Klaas kwam met het idee om een nieuwe droogvalplek in het 
Amsteldiep te gaan verkennen.  
Op 15 oktober zijn we, met onze vaste en ervaren bemanning, op zoektocht gegaan. We 
konden heel ver het Amsteldiep invaren tot dichtbij een mosselbank. Spannend, want 
hoever kun je gaan? Tijdens het laveren in de Wierbalg in het zicht van Den Oever liepen 
we toch twee keer aan de grond. Met veel moeite, maar met vereende krachten zijn we 
toch weer losgekomen. Dat dit ons kon overkomen.  
 
Omdat de Kooysluis de hele maand november gestremd was, hebben we besloten de 
Schepenbeurt in Den Helder van 8 – 10 november niet te bezoeken en door te varen naar 
de winterhaven in de Haukes.  
 
We kunnen terugzien op een geslaagd vaarseizoen. De droogvaldagen konden doorgaan. 
De ledenvaardagen vragen meer aandacht. Als we onze leden meerdere keren wijzen op 
deze mogelijkheid, blijkt er genoeg animo.  
We vinden het belangrijk dat onze leden feeling met de aak houden. Daarom zoeken we 
ook naar andere soorten aaktiviteiten. Dit seizoen doen we één dagtocht naar 
Oudeschild. 
Inmiddels hebben zich al een aantal mensen zich hiervoor aangemeld en ook de 
droogvaldagen vullen zich. Droogvallen 23/24 juli zit zelfs al vol. Voor de eerste 
ledenvaardag van 10/11mei hebben zich 3 mensen opgegeven, daar nog plaats genoeg 
om u op te geven. 
Op de website staan de data van de aaktiviteiten van komend seizoen. 
 


